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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم سلام علیکم با توجه به پاسخ کد 690 و اینکه وظیفه تک تک افراد با یکدیگر

متفاوت است 2 سوال هز خدمتتان داشتم: 1- بنده نیز شرایط شبیه سوال مورد نظر را داشتم، البته

بنده کار را یک سره کردم و از دانشگاه انصراف داده و وارد حوزه قم شدم و در کنار برکات فراوانش اما

از جهاتی نیز به شدت ضربه خورده و توی ذوقم خورده است و همیشه توی ذهنم بوده که تحصیلات و

مطالعات علوم دانشگاهی را در کنار حضور در حوزه از سر بگیرم، لذا تقاضامندم راهنمایی شما هستم و

خواهشمندم شماره تلفن یکی یا دو تا از کسانی که بین حوزه و دانشگاه را جمع کرده و موفق بوده اند

را به ایمیل بنده ارسال بفرماد 2- با توجه به اینکه علوم دانشگاهی خواستگاهشان در غرب است و

اصلا خود نظام دانشگاهی یک ابزار غربی است و بنا بر سخنان شما، علوم آن هم علومی است در

راستای تخریب طبیعت و بلکه انسانیت، آیا باز هم جمع علوم حوزوی با این علوم یک نکته مثبت

قلمداد می شود یا ترک آنها بهتر است؟ به عبارت دیگر بنده در علوم دانشگاهی بسیار موفق هستم ولی

در حوزه موفقیت آنچنانی کسب نخواهم کرد حال کدام بهتر است ورود به دانشگاه و صعود از پله

های ترقی آن یا ورود به حوزه و چشم پوشی از آن موفقیت ها؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی، علیک السلام: اگر فعلا وارد حوزهی علمیه شدهاید با توجه به وسعت علومی که در کنار

فقه و اصول در حوزه مطرح است سعی بفرماد خلاء خود را با تفسیر و عرفان و حکمت پر کنید که

امروز جامعهی ما نیاز مبرم به آنها دارد إلاّ اینکه روح شما نتوانسته است بهراحتی با علوم حوزوی

هماهنگ شود. تلفن جناب آقای مقدادی را خدمتتان میدهم، امید است از تجربیات ایشان بتوانید
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